
 
 

DAGSORDEN TIL MØDET I FÆLLESBESTYRELSEN FOR MØNSTED SKOLE OG SPARKÆR SDI. 
 

Deltagere: Uds. dato: 27. maj 2024 

Forældrerepræsentanter: Peter N. Timmermann, Anders 
Ingemann Brøns, Markus V. Lassen, Eva Maria Beier, Lotte 
Langgaard, Claus Sørensen og Jette Skovgaard Bech 

Møde nr.: 7/7 

 Mødedato: 06. juni 2024 

Medarbejderrepræsentanter: Rikke Holdgaard og Hanne 
Madsen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Mønsted:  Sparkær:  

Kl. (til-fra): 17.30 – 20.00 

 Sted: Mønsted skole 

Jakob Busch (ref.) 
 
Afbud: Skoleleder, Lotte, Rikke,  

Ref.dato:  

   

 

Dagsorden: Referat: 

 1.  Nyt fra formanden Formanden har været til midtvejsmøde med politikerne 
på ungdomsskolen. Lærerkredsen arrangerede. 

Der har været en episode i Djurs sommerland – 
bestyrelsen har et ønske om at være orienteret i 
tilsvarende sager.  

 

 

 2.  Nyt fra skolelederen 9. Klasse sidste skoledag 15. maj– nu går de til prøver 

Trivselsdag i Mønsted – rigtig god dag 

 

 

 

 3.  Nyt fra elevrådet Sparkær: Forbereder tur til Virksund 

Mønsted: afholdt trivselsdag 

 

 4.  Fremadrettet: i årshjulet fremadrettet skal ét 
princip gennemgås på hvert møde. Næste 
møde: Princip for kommunikation mellem skole, 
hjem og omverden 

 

Kommentarer 

Elevplan ændres til kontaktbog i Meebook 

Bytte om på Tabulex fravær og tabulex SFO i princippet. 

Ledelsen reviderer ifht. kommunikationskanaler 

 

Afledt af dialogen: 

Hvad er bestyrelsens behov for information?  

Hvad er behovet for at melde ud til hele 
forældregruppen? 

 

 



Dagsorden: Referat: 

 5.  Bestyrelsens spørgeskema 
Internt arbejdsredskab.  

Hvornår skal det sendes ud? - start februar, så det er inden 

skoleårs slut. 

 

Ledelsen undersøger hvordan det kan distribueres ud ifht. 

forældregruppen så det lever op til de evt. krav, der kan ligge 

til sikkerhed. Er google forms ok? 

 

Den tages op i efteråret og gøres klar til udsendelse første gang 

i februar 2025 

 

 

 

 6.  Fremtiden 

Det omhandler Sparkær skoles fremtid. Hvor 

står vi i forhold til en skolelukning? Kan vi 

lave beregninger på at få børnehave og 

integreret vuggestue i et samlet børnehus på 

skolens matrikel, så vi kan komme 

politikerne i forløbet med et udspil, hvor de 

kan se en konkret besparelse?  

 

Det er en lidt svær øvelse, hvis børnehaven 

skal op på skolen, så skal der bruges midler 

fra kommunens anlægsbudget i forhold til 

blandt andet etablering af toiletter, der passer 

til børnehavebørn, laves et ”hegn”, så 

børnene ikke kan forlade området.  

Der var engang nogle beregninger på, at det 

vil koste omkring 4. millioner kr., men det tal 

er sikkert forældet nu.   

Hvis vi fjerner mellemtrinet, vil vi cirka 

miste 1½ million kroner, hvilket svarer til 1½ 

klasse. 
 

 

Fra dialogen: 

Mundtlig dialog og gode ideer givet videre  
 

 7.  Evaluering af hjemmeskoledagen 
Positive tilbagemeldinger –  

Gennemføres 2 gange i efteråret – og følges op af en grundig 

evaluering før jul.  

 

 8.  Timefordelingsplanen 
Udsættes til kommende møde – behov for flere kommentarer 

fra skolelederen 
 

 9.  Trivsel på skolerne 

Den nye trivselsmåling. 

 

Fra dialogen: 

Flot trivselsmåling for begge skoler 

 

 

 10.  Eventuelt Næste møde 15. august 17.30-20 i Sparkær  

(her skal FB have en tilbagemelding hvornår klasserne 
afholder forældremøder) 

 



Dagsorden: Referat: 

5. September 17.30-20 

7. November 17.30-20 

December (juleafslutning)  

9. Januar 17.30-20 

6. Marts 17.30-20 

1. Maj 17.30-20 

 
 
 
 
 
 
 
Godkendelse som referat og beslutninger: 
 

Navn: Underskrift: 

Peter N Timmermann  

Anders Ingemann Brøns  

Markus V Lassen  

Eva Maria Beier  

Lotte Langgaard Larsen  

Claus Sørensen  

Jette Skovgaard Bech  

Rikke Holdgaard  

Hanne Madsen  

  

  

  

  

 


